
Protokoll fört vid Yttersjö fritidsförenings styrelsemöte 24-12-16 
 
Närvarande: Fredrik Eriksson, Christina Sandström, Agneta Ivarsson, Gunnar Pettersson, 
Frank Drewes, Anna Plesman och Anna Hilmersson. 
 
1. Mötet öppnas. 
 
2. Det nya avtalet mellan Fritidsföreningen och Bredbandsföreningen är i princip klart.  
 
3. Förslag till inköp: flagga, skylt med föreningens logga, belysning till skyltarna, 
utomhusbelysning på sidan av huset, fyra dimbara plafonder, en vattenkokare, mopp och 
volleybollnät.  
 
4. Bastu och hjärtstartare.Vi ansöker om bygdemedel senare, ansökningstiden har gått ut. 
 
5. Övriga frågor.  
 

● Vi har fått det att funka ännu ett år, bra jobbat av oss! 
 

● Rally-VM, vi har fått frågan även att hjälpa till med Klabböle och Djäkneböle. Fredrik 
kommer inte vara med i år som sammankallande.  

● Fredrik årshjul efter nyår 
 
 
6. Nästa möte. Återkommer med datum. 
 
7. Mötet avslutas 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande                                                                 Sekreterare 
Fredrik Eriksson                                                         Anna Hilmersson  
 
 
 
 
 
 
 


